
haurá és que no seré el Joan Pu-
jol que havia d estar a tot arreu; 
en aquests propers quatre anys, 
eis diferents consellers tindran 
molta més releváncia i responsa-
bilitat ja que en l'anterior legis-
latura hi havia nnoments en que 
gairebé ho havia de fer tot jo sol. 

En aquests propers quatre 
anys eis horaris de visita deis 
diferents .consellers serán molt 
més estrictes, i la gent podrá 
saber a qui s ' h a de dirigir en 
cada cas concret. 

Quina és la principal experiència 
que has pogut recollir després 
d'estar quatre anys a l'Ajunta-
ment de La Roca?. 

Després de quatre anys a 
I ' Ajuntament, les experiències 
que"es van acumulantsón moites 
i importants. Entre les principáis 
que n 'he pogut treure de la meva 
estada al consistori són que la 
gent vol un cap visible a l 'Ajun-
tament; una persona que respon-
gui. A més, la gent el que vol són 
sol.lucions; la gent no es queixa 
si ha de pagar més o menys, si 

•després veu que es fan coses i es 
sol.lucionen eis problèmes del 
pöble. La gent el que també vol i 
necessita és relació amb I 'Ajunta-
ment i, per tant, vol ser ben rebu-
da a I ' Ajuntament; . Una altra 
cosa que he pogut observar és la 
importància que va agafant dia a 
dia la figura de l'Assistent Social 
que tenim a l 'A juntament ; mal-
grat no ho sembii degut a que La 
Roca no hi ha massa atur i és un 
pöble relativement tranquil, hi ha 
molta gent que té problèmes i 
que necessita un servei com 
aquest per poder-los sol.lucionar 
o, si més no, comentar-los i 
intentar portar-!os a bon fi. La 
darrera gran cosa que he pogut 

observar en aquests quatre anys 
és que en el nostre Ajuntament 
hi ha un gran equip humà que 
treballa dia a dia en les tasques 
administratives i del pöble en ge-
neral. 

Quin és el projecte més immédiat 
per aquests quatre anys de go-
vern que ara tot just comencen? 

El projecte més immédiat és 
Taprovació del Pía General ja que 
és a partir d'aquest que s'ha de 
diversificar la feina que s 'ha de 
fer. Però podríem dir que sense 
aquesta aprovació no podem fer 
les grans coses que necessita el 
pöble. Un cop aprovat el Pia Ge-
neral se'ns obren tots els projec-
tes d ' equipaments municipals, 
d 'obrir una série de carrers nous, 
etc. Sense aquesta aprovació la 
nostra tasca es veu limitada a 
petites reformes. 

I quan es pensa aprovar el Pia 
General?. 

Nosaltres volem intentar 
d'aprovar-lo abans de marxar de 
vacances. Ara bé, si aixó no fos 
possible, l 'aprovaríem a primers 
de setembre, per a ix í poder fer 
I'aprovació definitiva a finals de 
setembre. 

Com aspires a deixar La Roca 
després d'aquests quatre anys de 
govern?. 

Sempre, i quan s'aprovi el 
Pia General, jo tindria una gran 
desil.lsuió si, un cop passats 
aquests quatre anys, no em acon-
seguit de posar al nostre poblé al 
nivell deis dos millors pobles del 
Valles Oriental; un poblé de 
futur, amb uns equipaments de 
futur, amb unes viabilitats de fu-
tur, En definitiva. La Roca podrá 
tenir coses que ara actualment 

semblen impossibles. 
El poblé de La Roca, sem-

pre que s'aprovi el Pia General, 
creixerà qualitativement d ' u n a 
manera molt important, pel vol-
tant d 'un 20 o 30 per cent, per 
poder estar preparai de cara al 
creixement futur. 

Com està l'eocnomia del muni-
cipi a l 'actualitat?. 

Aquest és una pregunta que 
m'agrada que em feu, ja que us 
pue dir que l'arqueig que es va 
fer el dia de canvi de consistori 
(arqueig que és obligatori de fer 
segons les disposicions legáis), 
diu que a les arques de l 'A jun-
tament de La Roca hi ha en me-
tàl.lic 49 milions de pessetes. 
A ixò es força important si es té 
en compte l'arqueig de quan jo 
vaig entrar com a batlle que re-
flexava que a les arques de l 'A-
juntament de La Roca hi havia 
onze mil trescentes cinc pesse-
tes. 

Com has vist el pöble de La Ro-
ca en eis quatre anys que has es-
tât com a batlle?. 

Quan várem entrar el nostre 
grup a l 'A juntament , el pöble 
de La Roca era un pöble ensopit, 
sense il.lusió. La nostra táctica 
per fer reeixir la il.lusió de tot 
un pöble ha estât la de no dir 
mai que no a cap inciiativa que 
se 'n s plantegés, i jo personal-
ment penso que hem aconseguit 
que el pöble de La Roca recupe-
ri la il.lusió de fer coses i millo-
rar-se dia a dia. 

J.l. iC .V . 
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